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Zápis z kolegia děkana FŽP ze dne 29. 11. 2011 
 
Přítomni: PhDr. Benda, Mgr. Bogan, Doc. Loučka, Mgr. Marková, Ing. Richter, Mgr. Vojtíšek, 

Prof. Vráblíková, hosté: Mgr. Novák (zast. Ing. Brůnu), Mgr. Kohlová  
Omluveni:  Doc. Janoš, Ing. Neruda, Ing. Brůna - sl. cesty 
 

Bod č. 1. – Informace z kolegia rektora dne 1. 11. 2011  
 Do 24/11/2011 předloţit uvaţované návrhy k akreditaci - prorektorce pro studium byly zaslány 

návrhy rozšíření akreditace pro n.Mgr studium OH a RK, specializace Bc. studia OŢP na 
Správu chráněných území. 

 Kampus UJEP - budova „A“ – předprojektová příprava probíhá, nové návrhy předány 
projektanty ze SIAL Liberec na UJEP. Lokalizace místností v objektu je řešena s Př.F (další 
jednání 2/12/2011, 13:00 hod.). 

Bod č. 2.  Výročí 20 let FŽP a UJEP 

 7/12/2011 od 15:00 hod. v aule rektorátu proběhne předání cen rektora za uměleckou činnost, 
VaV.  

 Zároveň budou předána ocenění akademickým a neakademickým pracovníkům u příleţitosti 
20. výročí UJEP. 

Bod č. 3. Studijní obory  

 Připravit návrh rozšíření akreditace KS n.Mgr. OH + RK při stávajícím personálním obsazení – 
je třeba ihned zpracovat studijní opory a umístit je na stránky kateder – část zcela chybí! 
Přípravu zajistí garanti předmětů v oborech OH a RK, případně s dalšími vyučujícími! 

      Z.: KTEV, KPV. 

 Je naprosto nezbytné intenzivně pracovat na studijních podporách pro potřeby 
kombinovaného studia. Všechny učební texty je nutné ihned umístit na stránky kateder pod 
příslušné předměty.  
Z.: garanti předmětů 

Bod č. 4 Přijímací řízení do akademického roku 2012/2013  

 Druhé kolo přijímacích pohovorů pro uchazeče o doktorské studium proběhly 15/11/2011. Byli 
přijati 2 uchazeči. Studium jim začíná v LS 2012.  

Bod č. 5 Úvazky, personální zajištění výuky 

 Byl připraven návrh rozdělení finančních prostředků na katedry (s rezervou pro děkanát) jako 
součást přípravy rozpočtu na rok 2012. Z.: Mgr. Bogan, Mgr. Vojtíšek. 

 Členům KD byla tajemníkem rozeslána tabulka s návrhem rozpočtu kateder a děkanátu – týká 
se výhradně rozdělení odhadované dotace bez dalších zdrojů (projekty z resortních 
ministerstev, TAČR, VaV aj.). K rozdělení byly pouţity „studentokredity“ dle aktuálních počtů 
studentů na vyučovaných předmětech v ak. roce 2011/2012. 

 V poloţce „Děkanát“ jsou zahrnuty výdaje na platy neakademických pracovníků, provoz budov 
v Ul+Mostu (energie, opravy, pojištění, revize aj.), autodoprava, tisk všech materiálů (skripta, 
AO, Inf. průvodce aj.), výdaje na HW a SW. 

 Do rozpočtu fakulty budou plně zapojeny rozpočty projektů, zejména platy řešitelů a 
spoluřešitelů – akademických pracovníků. Proto jsou prováděny změny pracovních smluv na 
dobu řešení příslušných projektů (OPVK, TAČR, TIP).  

 Pro ilustraci: 10-ti %-ní zapojení do projektu odpovídá cca částce 3.700,- Kč/měs. hrubého 
platu. 

 Odměny z projektů musí uhradit odvody (SP, ZP, daň za mzdy). Jedno z moţných řešení pro 
rozpočet na rok 2012 – mzdové prostředky z projektů  rozdělit - 2/3 částky na osobu do platu, 
1/3 odměna. 

Různé: 
Děkan  
- Byl přípraven návrh směrnice k finančním záleţitostem – platby externistům na dohody, 

posudky, vedení závěrečných prací, pronájmy prostor apod. Dokončení k vydání Z.: tajemník  
- V úterý 29/11/2011 od 10.00 hod. byly přednášky s diskusí s Ing Danou Drábovou, 

předsedkyní Státního úřadu pro jadernou bezpečnost a Ing. Šimákem z JE Temelín. 
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- Projednání moţností spolupráce FŢP a FVTM s GŘ Teplárny Trmice dne 29/11/2011 od 
14:30 v zasedačce FŢP. 

- Ing. Louţecký – přednáška na téma „Kvalita vody – inovace ČOV na severozápadě 
Ústeckého kraje“ proběhne 30/11/2011 od 15:00 hod. v učebně 403. 

- Oponentury FRVŠ za rok 2011 pro UJEP organizačně a administrativně zajišťuje FŢP - Ing. 
Harudová. KD stanovuje:  
- pověřeného ak. pracovníka – doc. Janoš, 
- jmenuje předsedu hodnotící komise: Doc. Loučka, + zást. UJEP + zástupce FRVŠ, 
- jmenuje členy komise – za FSE PhDr. Barták,, za FŢP Ing. Neruda, 
- termín a místo konání oponentur – středa 9/2/2012, zasedací místnost FŢP č.dv. 211, 
- oponentní posudky + rozesílání zajistí Ing. Harudová, 

-     Grantová st. soutěţ (dříve IGA) dle Směrnice rektora č. 3/2011. KD jmenuje: 
- předsedu - doc. Janoš a členy komise - ved. kateder – KPV, KTEV, KIG, 
- nové návrhy podat do 31/1, 

- propagace studia na FŢP – akualizace: 
- den otevřených dveří bude 19/1/2012, 
- propagační broţura – nové zkrácené vydání – Z.: Mgr. Bogan, Mgr. Vojtíšek 
- informace do tisku – krajského a celostátního, 
- návštěvy škol v ústeckém kraji budou zajištěny aţ před dnem otevřených dveří FŢP.   

- VÚHU Most – Dr.Chytka – projekt OPVK „Jezero Most - změny mikroklimatu“ - zapojení KPV, 
podklady byly za FŢP doručeny. 

- Spalování odpadních hmot z OSTRAMA v číţkovické cementárně – proběhla diskuse 22/11 
v ČR Sever, 1/12/2011 bude tisková konference na KÚ – účast  Z.: děkan 

Dr. Benda   
- Zasedání AS FŢP – změna -  bude 14/12/2011 od 15:00 v místnosti č. 211.  
Doc. Janoš  
- Je rozpracován rozvojový projekt na sdílené pracoviště  - FŢP+VŠCHT+VUT 
- Studia Oecologica – lze posílat další příspěvky. 
Ing. Brůna – zast. Mgr. Novák 
- Bez připomínek. 
Mgr. Bogan 
- Od 23/12/2011 včetně začínají prázdniny, trvají do 30/12. 
- Budova KV bude v tyto dny otevřena v době 7:00 – 17:00 hod., v Mostě bude zavřeno. 
- KD nedoporučuje pro následující ak. rok otevření dalších PVP,  
- KD doporučuje revidovat seznam předmětů jiţ otevřených - Z.: ved. kateder 
Mgr. Vojtíšek  
- Vyčerpání mezd z projektů – musí proběhnout výplaty prostředků určených na rok 2011. 
- Posezení zaměstnanců k závěru roku bude v úterý 20/12/2011 od 15:00 hod. v Pivovarské 

šenkovně. Účast nahlásit sekretářce děkana pí. Tůmové do 6.12.2011. 
Mgr. Marková  - sl. cesta 
- MUDr. Trmal podal výpověď – končí ZS 2011/12. Výuku převezme MUDr. Eva Rychlíková. 
Ing. Neruda  - sl. cesta 
- Univerzita ve Vladimíru – návštěva FŢP bude asi v posledním týdnu před Vánocemi. 
Prof. Vráblíková  
- Doc. Sobotská končí k 31/8/2011, výuku převezmou stávající zaměstnanci.  
- Doc. Frouz – bloková výuka – výhledově převezme Mgr. Holec. 
- Cíl 3 – SRN + TU Liberec – v přípravě pokračovat. 
Doc Loučka  
- Doc. Toman – i nadále jsou výhrady ke kvalitě a častým přesunům výuky. 
- Model akvizice univerzitní knihovny 
 
Příští kolegium bude v úterý, 20/12/2011 od 13:00 hodin, KV 211   
 
Zapsal:  Ing. Richter, děkan 


